
MEDIA RELEASE

Exciting Weekend for Canada in Pro-Tour Play

WINNIPEG, Manitoba (March 3, 2024) - Canadian racquetball fans had a full weekend of sports
viewing with Canadians Kurtis Cullen and Kane Waselenchuk advancing to the finals in International
Racquetball Tour (IRT) events at the McNamara Hall of Fame 2024 Tournament in Minneapolis. As
well, Frédérique Lambert and Juliette Parent played in the Ladies Pro Racquetball Tour (LPRT)
events at the Boston Open.

Waselenchuk faced Conrrado Moscoso of Bolivia in Sunday’s IRT final, winning in two games with
scores of 15-13 and 15-3. This is Waselenchuk’s first final since returning to the tour late last
November after suffering a serious Achilles injury in September 2022. Waselenchuk, originally from
Edmonton, lives in Austin, Texas.

Cullen partnered up with Rodrigo Montoya of Mexico at the Minneapolis event, advanced to the final
against Adam Manilla (USA) and Andree Parrilla (MEX). Unfortunately, with the score tied at 3 in the



against Adam Manilla (USA) and Andree Parrilla (MEX). Unfortunately, with the score tied at 3 in the
first game, Montoya rolled his ankle and the team had to withdraw from the match. Cullen is a
member of Racquetball Canada’s national team and lives in Brandon, Manitoba.

Lambert (Montréal, QC) and Parent (Saint-Jacques) lost a close tie-breaker match in doubles in the
round of 16, and lost their respective round of 16 singles matches.

Click the following links to view the tournament results:

Boston Open: https://bit.ly/3ImkoqA
McNamara Hall of Fame 2024 Tournament: https://bit.ly/4bYZjAk

Click the following links to view recorded matches:

Boston Open: https://www.youtube.com/@proracquetball
McNamara Hall of Fame 2024 Tournament: https://www.youtube.com/@RacquetballTour

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the national governing body for the sport of racquetball in the country.
Committed to promoting and developing racquetball from grassroots to elite levels, Racquetball
Canada aims to foster participation, organize national and international competitions, and advance
the sports growth across the country. Join our community.

For more information please contact:

Jan Hanson
Communications, Diversity & Safe Sport Director
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca I 306.502.4422

COMMUNIQUE
Excellent week-end pour le Canada au niveau Pro-Tour
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WINNIPEG, Manitoba (3 mars 2024) - Les amateurs de racquetball canadiens ont eu droit à tout un
spectacle ce week-end avec Kurtis Cullen et Kane Waselenchuk qui ont chacun atteint la finale dans
un tournoi de niveau International Racquetball Tour (IRT) au McNamara Hall of Fame 2024 à
Minneapolis. De plus, Frédérique Lambert et Juliette Parent ont pris part au tournoi de niveau Ladies
Pro Racquetball Tour (LPRT) au Boston Open.

Waselenchuk faisait face à Conrrado Moscoso, de la Bolivie, dans la finale de dimanche de l’IRT,
remportant le match en deux parties par la marque de 15-13 et 15-3. Il s’agit de la première finale et
de la première victoire de Waselenchuk depuis son retour sur le circuit à la fin de novembre dernier
à la suite d’une grave blessure au tendon d’Achille subie en septembre 2022. Waselenchuk,
originaire d’Edmonton, vit à Austin, au Texas.

Cullen jouait en double en compagnie de Rodrigo Montoya, du Mexique, au tournoi de Minneapolis.
Ils ont atteint la finale contre Adam Manilla (É.-U.) et Andree Parrilla (MEX). Malheureusement, alors
que le pointage était de 3-3 dans la première partie, Montoya a foulé sa cheville et l’équipe a dû
déclarer forfait. Cullen est membre de l’équipe nationale de Racquetball Canada et il vit à Brandon,
au Manitoba.

Lambert (Montréal, QC) et Parent (Saint-Jacques, QC) ont perdu un match très serré au bris
d’égalité en double dans la ronde des 16, et ont également respectivement perdu en simple dans la
ronde des 16.

Cliquez sur les liens suivants afin de consulter les résultats des tournois :
Boston Open: https://bit.ly/3ImkoqA
Tournoi McNamara Hall of Fame 2024 : https://bit.ly/4bYZjAk

Cliquez sur les liens suivants pour visionner les matchs enregistrés :
Boston Open: https://www.youtube.com/@proracquetball
Tournoi McNamara Hall of Fame 2024 : https://www.youtube.com/@RacquetballTour

About Racquetball Canada

Racquetball Canada est l’organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À
titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de
favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l’élite, et ce dans tous les coins du
Canada. Nous avons comme vision d’être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d’un océan à
l’autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre
communauté dès aujourd'hui!

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

Jan Hanson
Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
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Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca I 306.502.4422
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